
AALBORG 

FLUGTSKYDNINGSFORENING 

BESTYRELSESMØDE DEN 21.09.2017 – KL. 17:00 

REFERAT 

 

1. Velkomst – Bo bød velkommen og konstaterede at flg. var mødt op: 

Bo, Mads, Erik, Frans, Jan og Lars, der var afbud fra Jens og Morten. 

Torben udeblevet uden afbud. 

 

2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde – Referatet blev 

godkendt. 

 

3. Økonomisk status, herunder budget m.m. – Bo fremlagde revideret 

budget, hvilket blev godkendt. 

 

4. Beslutning om videreforløb vedr. de nye baner. – Der blev besluttet at 

arbejde videre med tilbud fra Enemærke. Bo kontakter dem vedr. 

ændringsforslag herunder evt. fjernelse af appendix, sandpude og 

slibning. Er i skrivende stund blevet kontaktet og de kommer tilbage med 

revideret tilbud medio uge 39. De forventer på nuværende tidspunkt at 

kunne gå i gang uge 43. 

 

5. Gennemgang af ”To Do Liste” – Formanden var blevet træt, og listen 

blev derfor ikke gennemgået på behørig vis. Listen er hængt op på 

kontoret.  

 

6. Eventuelt – Godkendelsesprocedure af bilag blev justeret, således at alle 

købsfakturaer sendes til formanden til godkendelse inden betaling. 

Mødet hævet 

 

 


